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内容概要

　　《全新大学英语四级考试试卷：全真+预测+解析》汇集了从2007年到2009年的六套全新大学英语
四级考试真题，让考生在冲刺阶段与四级考试零距离接触，熟悉题型了解命题规律。
另外我们还精心设计了四套预测试题，方便考生进行自测。
　　大学英语四级考试旨在推动大学英语教学大纲的贯彻执行，对大学生的英语能力进行客观、准确
的测量。
要在四级考试中取得好成绩，考生除了要进行全面系统的复习之外，还需掌握必要的解题方法和技巧
，全面提高应试能力。
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章节摘录

　　Identity theft and identity fraud are terms used to refer to all types of crime in whichsomeone wrongfully
obtains and uses another persons personal data in some way that involvesfraud or deception， typically for
economic gain.　The numbers associated with identity theft are beginning to add up fast these days. A
recentGeneral Accounting Office report estimates that as many as 750，000 Americans are victims ofidentity theft
every year. And that number may be low， as many people choose not to report thecrime even if they know they
have been victimized.　Identity theft is "an absolute epidemic，" states Robert Ellis Smith， a respected author
andadvocate of privacy. "Its certainly picked up in the last four or five years. Its worldwide. Itaffects everybody，
and theres very little you can do to prevent it and， worst of all， you cantdetect it until its probably too late. "
　Unlike your fingerprints， which are unique to you and cannot be given to someone else fortheir use， your
personal data， especially your social security number， your bank account orcredit card number， your
telephone calling card number， and other valuable identifying data，can be used， if they fall into the wrong
hands， to personally profit at your expense.
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编辑推荐

　　《全新大学英语四级考试试卷：全真+预测+解析》　　特别提示　　在历年全国大学英语四六级
考试中，西安交通大学出版社出版的“大学英语四六级710分冲关快训”系列图书准确把握四六级命题
思路、命题规律和命题趋势，让考生利用有限的时间，直击考点。
特别是其相关的预测试卷等部分内容多次命中四六级考试真题，无不印证了该系列书的权威性和有效
性。
　　临考新锐　　讲练益彰　　疑难点睛　　日日见功　　提高综合能力 破解疑难障碍 合理分配时
间 一路过关夺隘
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